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RECEP TAYYİP ERDOĞAN
Cumhur İttifakı

%52.16
27.725.131 oy

KEMAL KILIÇDAROĞLU
Millet İttifakı

%47.84
25.432.951 oy

ERDOÐAN YENÝDEN CUMHURBAÞKANI

Başkan Recep Tayyip Erdoğan 28 Mayıs seçimlerinden zaferle ayrılırken klasikleşen balkon konuşmasında Ankara'daki
Cumhurbaşkanlığı Külliyesi'nde milyonlara hitap etti.320 bin kişinin katıldığı zafer kutlamalarında milleti kucaklayan Başkan
Erdoğan "Bu yolda beraber yürüdük. Her vatandaşıma teşekkür ediyorum. Kazanan biz değil Türkiye'dir." ifadelerini kullandı.

KULLIYEDE ZAFER GECESI KONUÞMASI

B
aşkan Erdoğan en acil 
konularının ekonomi 
olduğunu söylerken 

enflasyonu düşürmek için adımlar 
atacaklarını ifade etti. Deprem 
bölgesine de değinen Başkan 

Erdoğan "Asrın felaketi 6 Şubat 
depremlerinin yaralarını sarmak, 
yıkılan şehirlerimizi yeniden 
ayağa kaldırmak, önceliklerimizin 
en başında yer almayı 
sürdürecektir." dedi.

Türkiye tarihinin en önemli 
seçimlerinden birini yaparken 
Başkan Recep Tayyip Erdoğan 
kesin olmayan sonuçlara göre 
Kemal Kılıçdaroğlu'na fark atarak 
seçimleri önde tamamladı.

Başkan Erdoğan zaferinin 
ardından binlerce vatandaşın 
önünde beklediği 
Cumhurbaşkanlığı Külliyesi'nde 
balkon konuşmasını 
gerçekleştirdi.

VAKFIKEBIR’DEN TAM DESTEK
RECEP TAYYİP ERDOĞAN
Cumhur İttifakı

%71.01
18.497 geçerli oy - 18.798 kullanılan oy

KEMAL KILIÇDAROĞLU
Millet İttifakı

%28.99
18.497 geçerli oy - 18.798 kullanılan oy

13.135
Aldığı oy

5.362
Aldığı oy

> Ahmet KAMBUROĞLU 3'de



İ
kimci tur Cumhurbaşkanlığı 
seçim sonuçlarının sevincini 
Akçaabatlılarla birlikte 

kutlayan Akçaabat Belediyesi 
Başkanı Osman Nuri Ekim, 

yaptığı konuşmada ikinci turda 
'Kazanan Türkiye oldu; kazanan 
milletimiz oldu.' Dedi. Başkan 
Osman Nuri Ekim meydanları 
dolduran kalabalığa yaptığı 

konuşmasında şu ifadelere yer 
verdi; “ Ülkemizde tarihi iki 
seçimi geride bıraktık. 14 Mayıs 
2023'te yapılan seçimlerle AK 
Parti'miz ülke halkının 
teveccühünü, takdirini ve 
güvenini kazanarak yine ve 
yeniden birinci oldular. 14 Mayıs 
2023'te yarım kalan işimizi ise 
bugün,  Rabbim'in izniyle 
tamamladık; tüm Türkiye'mizle 
tek yürek tek bilek olduk,  Sn. 
Recep Tayyip Erdoğan'ı tekrar 
Cumhurbaşkanı seçtik. Hiç 
kuşku yoktur ki ülkemiz ve 
milletimiz emin ellerdedir. Ömrü 
hizmet yolunda; gönlü millet 
aşkında olan 'Doğru Adam'la 
yola devam dedik. Akçaabat, ' 
Recep Tayyip Erdoğan' dedi. 
Trabzon, 'Recep Tayyip 
Erdoğan' Dedi. Türkiye Recep 
Tayyip Erdoğan dedi. Tüm Türk 
Milleti,  Cumhurbaşkanımız 
'Recep Tayyip Erdoğan'dır.' 
dedi. 20 yıllık kazanımlarımız 

için milletimiz, AK Parti'mize ve 
Sn. Cumhurbaşkanımız Recep 
Tayyip Erdoğan'a tekrar görev 
verdi. Milletimize verdiğimiz 
sözler için yarın değil hemen 
şimdi durmadan, yorulmadan 
yola devam edeceğiz. 
Cumhurbaşkanımız Sn. Recep 
Tayyip Erdoğan'ın yine ve 
yeniden Cumhurbaşkanı 
seçilmesine ciddi bir oy oranı 
ilke katkı sunan Trabzon'umuza 
ve Akçaabat'ımıza şükranlarımı 
sunuyorum. Ülkemizde şimdi 
yeni bir dönem başlıyor. Şimdi 
Türkiye Yüzyılı başlıyor. Ülkece 
birlikte yürüyeceğiz; birlikte 
kalkınacağız. Türkiye Yüzyılı'nı 
demokrasiden,hukukun 
üstünlüğünden, ülkemizin barış, 
refah ve istikrarından asla taviz 
vermeden hep birlikte 
yazacağız. Tarihi seçin 
kaybedeni yoktur. Kazananız 
sadece ve sadece Aziz 
milletimiz ve her karışı şehit 

kanlarıyla sulanmış ülkemizdir. 
Kazanan Akçaabat'tır. Kazanan 
Trabzon'dur. Kazanan 
Türkiye'dir. Kazanan Türk 
Milleti'dir. Kazanan mazlum 
coğrafyalarda ümidini 
Türkiye'ye bağlamış 
kardeşlerimizdir. Doğru Adamla, 
Dünya Liderimizle, 

Cumhurbaşkanımız Sn. Recep 
Tayyip Erdoğan ile Türkiye 
Yüzyılı'nı yazmaya devam 
edeceğiz. Bu duygu ve 
düşüncelerle 
Cumhurbaşkanımız Sn. Recep 
Tayyip Erdoğan'ı tebrik ediyor; 
şahsım ve ilçem adına 
şükranlarımı sunuyorum. “
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Alper Özkan KARAGÖL

İkinci tura kalan ve 28 Mayıs 2023 Pazar Günü gerçekleştirilen Cumhurbaşkanlığı seçimlerine Akçaabat'tan tam
destek geldi. Seçim sonuçlarının açıklanmasıyla birlikte Akçaabat meydanlarında şenlik havası hakim oldu. 

ÖZEL BİREYLER İÇİN GEZİ ETKİNLİĞİ DÜZENLENDİ

Ö
zel bireyler, aileleriyle 
birlikte, 40 kişilik bir 
grupla, Trabzon'da 

bulunan Ayasofya Camii, 
Boztepe Seyir terası, Botanik 
Bahçesi ziyaret edildi.
Geziyi organize eden İlçe 
Müftülüğü Engelli Koordinatörü 
Şenocak Mahallesi Camii İmam 
Hatibi Davut Bayraktar, engelli 

ve ailelerinin geziden çok mutlu 
olduklarını dile getirdi. 
Ulaştırma ve Alt Yapı bakanı 
Adil Karaismailoğlu'nun eşi 
Nilüfer Karaismailoğlu 
Hanımefendi, Trabzon Büyük 
Şehir Belediye Başkanı Murat 
Zorluoğlu'nun eşi 
SevcanZorluoğlu 
Hanımefendiler programımıza 

iştirak ederek özel birey 
öğrencilerimizle yakından 
ilgilendiler. Kendilerine 
özelbireyler ve aileleri adına 
teşekkür ederiz.
“BAŞKAN ÇİMŞİT'TEN 
İKRAM”
Gezi sonunda özel bireyler ve 
ailelerine Trabzon Büyükşehir 
Belediyesi Sosyal hizmetler 

daire başkanı Muharrem Çimşit 
yemek ikramında bulundu. Gezi 
için ekibimize yardımcı olan İl 
Müftüsü Selami Aydın ve İlçe 
Müftüsü Şükür Küçük, gezi 
programında ekibimize eşlik 
edip özel bireyler ve ailelerine 
ikramda bulunan, Trabzon 
Büyükşehir Belediyesi Sosyal 
Hizmetler Müdürü Muharrem 

Çimşit'e teşekkür etti.
“TRABZON'UN SİMGESİ 
AYASOFYA CAMİİ”
Ayasofya, Aya ve Sofya diye iki 
kelimeden oluşur. Aya, kutsal, 
dindar ve azize; sofya ise 
bilgelik, temiz ruhlu ve temiz 
düşünceli anlamlarına gelir. 
Sonuç olarak Ayasofya, “Kutsal 
bilgelik” yada “dindar/azize 
sofya” anlamına gelmektedir.
123-1263 yılları arasında 
Ayasofya adıyla kilise olarak 
ibadet için inşa edilmiş olup 
yapı, Fatih Sultan Mehmet'in 
1461'de Trabzon'u fethiyle, 
fethin sembolü olarak camiye 
çevrilmiştir. Ayasofya Camii'nin 
yanıbaşında yükselen kule ise 
1427 yılında çan kulesi olarak 
yapılmıştır. Ancak fetihten sonra 

orası da minare olarak 
kullanılmaya başlanmıştır. Bu 
yapı 1964 yılına kadar yaklaşık 
500 yıl cami olarak kalmıştır. 
Ancak 1961-1964 yıllarında 
Vakıflar Genel Müdürlüğü ve 
İngiltere Edinburgh Üniversitesi 
arasında yapılan restorasyon 
protokolü ile üç yıl süren 
çalışmaların neticesinde özel 
sıva sökülmüş ve resimler açığa 
çıkarılarak müzeye çevrilmiştir. 
1964'ten 2013 yılına kadar 
müze olarak kalmış ve 49 yıl 
aradan sonra 28.06.2013 
tarihinde tekrar camiye 
döndürülmüş ve ibadet 
maksadıyla inşa edilen yapı 
yine ibadet maksadıyla cami 
olarak kullanılmaya 
başlanmıştır.

Vakfıkebir İlçe Müftülüğü Engelli Koordinatörü Davut Bayraktar'ın organizasyonu ile 10-16 Mayıs
Engelliler Haftası münasebeti ile ilçede bulunan özel bireyler için gezi etkinliği düzenlendi. 

TÜRKİYE YÜZYILI BAŞLIYOR
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ANKARA'DA ZAFER GECESÝ KONUÞMASI
Başkan Recep Tayyip Erdoğan 28 Mayıs seçimlerinden zaferle ayrılırken klasikleşen balkon konuşmasında Ankara'daki
Cumhurbaşkanlığı Külliyesi'nde milyonlara hitap etti.320 bin kişinin katıldığı zafer kutlamalarında milleti kucaklayan Başkan
Erdoğan "Bu yolda beraber yürüdük. Her vatandaşıma teşekkür ediyorum. Kazanan biz değil Türkiye'dir." ifadelerini kullandı.

B
aşkan Erdoğan en acil 
konularının ekonomi 
olduğunu söylerken 

enflasyonu düşürmek için 
adımlar atacaklarını ifade etti. 
Deprem bölgesine de değinen 
Başkan Erdoğan "Asrın felaketi 
6 Şubat depremlerinin 
yaralarını sarmak, yıkılan 
şehirlerimizi yeniden ayağa 
kaldırmak, önceliklerimizin en 
başında yer almayı 
sürdürecektir." dedi.
Türkiye tarihinin en önemli 
seçimlerinden birini yaparken 
Başkan Recep Tayyip Erdoğan 
kesin olmayan sonuçlara göre 
Kemal Kılıçdaroğlu'na fark 
atarak seçimleri önde 
tamamladı.
Başkan Erdoğan zaferinin 
ardından binlerce vatandaşın 
önünde beklediği 
Cumhurbaşkanlığı Külliyesi'nde 
balkon konuşmasını 
gerçekleştirdi.
“320 BİN KİŞİLİK DEV 
ORKESTRA”
Seçim süresince miting ve 
programlarında vatandaşlarla 
söylediği "Duyanlara 
duymayanlara" şarkısını 
söyleyen Erdoğan, "Bu millet 
sevilmez mi? Biz severiz. 
Kandil'dekiler sevmez, onların 
uzantıları sevmez ama biz 
severiz.
“İŞTE ŞU ANDAKİ TABLO, 
SEVGİLİLERİN TABLOSU”
Resmi rakam, 320 bin kişi 
burada. Yolları söylemiyorum. 
Havalimanından buraya kadar 
yollar maşallah tıklım tıklımdı. 
Sizler Cumhur İttifakı'nı 
mahcup etmediniz, Cumhur 
İttifakı'nı bu yolda yalnız 
koymadınız. Bu yolda beraber 
yürüdük. Gece gündüz 
demeden yürüdük. Sizler bu 
görevi yine bizlere verdiniz. 
İnşallah, Türkiye Yüzyılı'nı 
beraber inşa ve ihyaya devam 
ediyoruz." ifadelerini kullandı.
Erdoğan, Başkan Seçimi'nin 
ikinci turunun kayda değer 
herhangi bir sıkıntı, sorun 
yaşanmadan tamamlandığını 
söyledi.
"DEMOKRASİMİZİN GÜCÜNÜ 
İSPATLAYAN HER 
VATANDAŞIMA TEŞEKKÜR 
EDİYORUM"
Gayri resmi seçim sonuçlarına 
göre milletin Cumhurbaşkanlığı 
görevini, 5 yıllığına daha 
kendilerine tevdi ettiğini 
vurgulayan Erdoğan, sözlerini 
şöyle sürdürdü: "Ülkeyi 
yönetme sorumluluğuna bizleri 
tekrar layık gören milletimin her 
bir ferdine şükranlarımı 
sunuyorum. Gerek 14 Mayıs'ta 
gerek 28 Mayıs'ta tercihini 
hangi partiden, hangi adaydan 
yana kullanmış olursa olsun, 
yurt içinde ve yurt dışında 
sandık başına giderek 
iradesine sahip çıkan, 
demokrasimizin gücünü 
ispatlayan her vatandaşıma 
teşekkür ediyorum. Bu süreçte 
seçimin en sağlıklı şekilde 
yürümesi için görev yapan 
kamu personelini, parti 
temsilcilerini, sandık 
görevlilerini, müşahitleri, 
emniyet mensuplarını ve diğer 
herkesi tebrik ediyorum. Çok 
partili siyasi hayatımızın en 
önemli seçimlerinden birinde 
milletimiz kararını Türkiye 
Yüzyılı'ndan yana kullanmıştır. 
Seçimin ilk turunda milletimiz 

Türkiye Büyük Millet Meclisi 
üyelerinin çoğunluğunu 
Cumhur İttifakı'na vererek 
yasamadaki tercihini zaten 
ortaya koymuştu."
"TÜRKİYE'NİN GÜCÜ, 85 
MİLYONUN HEP BERABER 
OLMASINDAN 
KAYNAKLANIYOR"
Bugün yapılan ikinci tur 
seçimiyle milletin 
Cumhurbaşkanlığındaki, yani 
yürütmedeki tercihinin de 
kesinleştiğini dile getiren 
Erdoğan, şunları söyledi: 
"Milletimizin her iradesi gibi bu 
sonucun da başımızın üstünde 
yeri vardır. Kazanan sadece biz 
değiliz. Kazanan Türkiye'dir, 
kazanan tüm kesimleriyle 
milletimizdir, kazanan 
demokrasimizdir. Hatırlarsanız, 
her fırsatta, kazandığımızda 

ülkemizde kimse 
kaybetmeyecek demiştik. Yine 
aynı şekilde biz 
kazandığımızda tek kaybeden, 
ülkemizle ilgili kirli senaryoların 
sahipleri ile onların aparatları 
olan terör örgütleri ve tefeciler 
olacak demiştik. Şimdi buradan 
aynı sözü bir kez daha 
veriyoruz. Bugün kimse 
kaybetmemiştir, 85 milyonun 
tamamı kazanmıştır. 
Milletimizin bize verdiği 
sorumluluğun gereği olarak, 
kimseye kırgın, küskün, kızgın, 
öfkeli değiliz. Artık seçim 
dönemine dair tüm tartışmaları 
ve çekişmeleri bir kenara 
bırakarak milli hedeflerimiz, 
milli hayallerimiz etrafında 
birleşme, bütünleşme vaktidir. 
Biz bu çağrıyı, laf olsun diye 
değil tüm kalbimizle yapıyoruz. 
Çünkü biz biliyoruz ki 
Türkiye'nin gücü, 85 milyonun 
hep beraber olmasından 
kaynaklanıyor."
“CHP KİRALIK VEKİLLER 
VERDİ”
"Şimdi burada ben hesap 
uzmanı değilim ama hesap 
uzmanının hesabında galiba bir 
yanlışlık var. 2018'de CHP'nin 
vekil sayısı 146 idi. Hesap 
yapıyoruz ya. 2023'te vekil 
sayısı 169. Gördüğünüz gibi bir 
artış var. Fakat burada kiralık 
vekiller var. 40 tane kiralık 
vekil. Yüzde 1 oy alan partilere, 
ne yaptı, 40 tane kiralık vekil 
verdi. Sayı nereye düştü, 129'a. 
146'dan 129'a. Hangisi büyük. 
Herhalde 129 büyüktür 
diyemezsiniz. 146'dan 129'a bu 
milletvekili sayısını düşürene 
de herhalde haydi 
diyemezsiniz. Şimdi, 
Kandil'dekilerle onları arkaya 
alıp bir video çekimiyle haydi 
diyebilirsiniz ama bu millet 
yutmuyor ve yutmadı. 17 vekil 

düşmüş durumda."
Başkan Recep Tayyip Erdoğan, 
"Milletimizle aramızdaki 
muhabbet köprüsü böylesine 
güçlü olduğu müddetçe, 
Allah'ın izniyle üstesinden 
gelemeyeceğimiz mücadele, 
çözemeyeceğimiz sorun, hal 
yoluna koyamayacağımız 
mesele yoktur." dedi.
"Ne diyordu? 'Eğer Selo'yu 
dışarı çıkarmak istiyorsanız, 
oyu bana vereceksiniz' diyordu. 
Benim sevgili milletim ne dedi? 
Çünkü milletim benim iyi biliyor. 
Diyarbakır'da 51 Kürt 
kardeşimizin ölümüne neden 
olan bu terörist Selo'dur." 
ifadelerini kullanan Erdoğan, 
adaletin, hak ve hukukun 
egemen olduğu Türkiye'de 51 
Kürt'ün ölümüne neden olan 
kişinin, istenildiği gibi dışarı 
çıkarılamayacağını söyledi.
Başkan Erdoğan, şunları 
kaydetti: "Hele hele bizim 
iktidarımızda böyle bir şeyin 
gerçekleşmesi mümkün 
değildir. Zira bizim iktidarımızda 
adalet mülkün esasıdır. Bu 
değiştirilemez. Rahmetli 
Menderes'in 'yeter, söz 
milletindir' diyerek, yeni bir 
dönemin kapılarını açtığı 
1950'den beri yaşadığımız tüm 

badirelerin gerisinde hep 
Türkiye'nin bu gücünün 
zayıflatılması vardır. Darbeler, 
bunun için yapılmıştır. 
Muhtıralar, bunun için 
verilmiştir. Koalisyonlar, bunun 
için kurulmuş, bunun için 
yıkılmıştır. Zenginliğimiz olan 
köken ve meşrep 
farklılıklarımız, bunun için 
ayrışma sebebi haline 
dönüştürülmeye çalışılmıştır. 
Sahip olduğumuz muazzam 
ekonomik potansiyelin hayata 
geçmesi hep bunun için 
engellenmiştir. Ülkemizin 
doğusundaki, güneyindeki, 
kuzeyindeki, batısındaki güç ve 
etki alanlarının üzeri hep bunun 
için örtülmüştür. Üzerimize 
giydirilen ve bize dar gelen deli 
gömlekleri içinde bizi yıllarca 
boğanların korkusu hep bugün 
müjdesini verdiğimiz Türkiye 
Yüzyılı'nın bir gün gelip 
kapılarına dayanacağıdır. 
Bugün işte o gündür. Siz, 
burada bugün onun için 
varsınız.
"BUGÜN TÜRKİYE 
YÜZYILI'NIN MÜJDESİNİ 
VERME GÜNÜDÜR"
Bugün, rahmetli Menderes'in 
uğruna canını verdiği 
demokrasi ve kalkınma 
hamlelerimizin en üst seviyeye 
ulaşma günüdür. Bugün, 
rahmetli Özal'ın son nefesine 
kadar hep peşinde koştuğu 
büyük Türkiye hayalinin 
gerçeğe dönüşme sürecinin 
başlama günüdür. Bugün, 
rahmetli Erbakan'dan rahmetli 
Türkeş'e davalarına aşkla bağlı 
milletin tüm adamlarının 
mücadelelerinin gayesine 
ulaşma günüdür. Bugün, bizim 
21 yıldır ülkemize 
kazandırdığımız eserlerin, 
milletimize yaptığımız 
hizmetlerin üzerine Türkiye 

Yüzyılı'nın müjdesini verme 
günüdür. İşte bunu sizlerle 
yapıyoruz, sizlerle yaptık."
"Bugün, hem kendi 
vatandaşlarımızın hem de 
kendi geleceklerini bizimle 
birlikte gören dost ve 
kardeşlerimizin zafer ve şükür 
dualarının arşa ulaştığı 
gündür." diyen Erdoğan, 
sandıkların kapanmasının 
ardından Körfez'den İngiltere 
ve Rusya'ya kadar birçok 
liderin kendisini arayarak 
tebriklerini ilettiğini söyledi.
"MİLLETİMİZİN ONURLU 
DURUŞUNU GÖSTERDİ"
Erdoğan, bu tebriklerin devam 
edeceğini ifade ederek 
"Türkiye'nin son 10 yıldır önüne 
kurulan tüm tuzaklar, üzerinde 
oynanan tüm oyunlar, sırtına 
saplanan tüm hançerler, 
ayağına takılan tüm çelmeler 
işte bugünü engellemek içindir." 
dedi. "Alman, Fransız, İngiliz 
dergileri, Erdoğan'ı yıkmak için 
kapaklar atmadılar mı? Bu 
kapakları yazmadılar mı? İşte 
onlar da kaybettiler." diyen 
Erdoğan, şöyle konuştu: 
"Aylardır karşımızda kurulan 
ittifakları gördünüz. Kimlerin 
kimlerle beraber olduğunu 
gördünüz. Terör örgütlerinden 

sapkın akımlara kimlerin 
karşımıza dikildiğini gördünüz. 
Oynanan kirli oyunları 
gördünüz. Buna rağmen ne 
oldu? Hamdolsun 
başaramadılar. İnşallah bundan 
sonra da başaramayacaklar. 
Çünkü bu millet, mayasının ne 
kadar sağlam, basiretinin, 
ferasetinin ne kadar güçlü 
olduğunu yaşadığı her 
badirede tekrar tekrar 
ispatlamıştır. Ve işte bundan 
dolayıdır ki Türk milletinin 
zafiyetini yakalama, bulma gibi 
gayretin içerisine girenler yine 
kaybedeceklerdir. Sadece şu 
son seçimler boyunca şahit 
olduklarımız bile milletimizin şu 
onurlu duruşunu göstermiştir.
Milletimizle aramızdaki 
muhabbet köprüsü böylesine 
güçlü olduğu müddetçe, 
Allah'ın izniyle üstesinden 
gelemeyeceğimiz mücadele, 
çözemeyeceğimiz sorun, hal 
yoluna koyamayacağımız 
mesele yoktur. Rabb'ime beni 
böyle bir milletin evladı olarak 
dünyaya getirdiği için hamd 
ediyorum." Başkan Recep 
Tayyip Erdoğan, "Enflasyonun 
yol açtığı fiyat artışlarından 
kaynaklanan sıkıntıları 
gidermek, refah kayıplarını 
telafi etmek, önümüzdeki 
günlerin en acil konu 
başlığıdır." dedi. Erdoğan, 
Yüksek Seçim Kurulunca geçici 
sonuçlara göre Başkan 
seçildiğinin açıklanmasının 
ardından Cumhurbaşkanlığı 
Külliyesi'nde toplanan 
vatandaşlara hitap etti. 
Seçimlerin bitmesiyle artık tüm 
vakit ve enerjilerini çalışmaya, 
eser üretmeye, hizmet vermeye 
tahsis edeceklerini vurgulayan 
Erdoğan, "Asrın felaketi 6 
Şubat depremlerinin yaralarını 
sarmak, yıkılan şehirlerimizi 

yeniden ayağa kaldırmak, 
insanlarımızı hayata bağlamak 
önceliklerimizin en başında yer 
almayı sürdürecektir. Sadece 
kalbimiz değil, elimiz de hep 
deprem bölgesinin üzerinde 
olmaya devam edecektir." 
ifadesini kullandı. Başkan 
Erdoğan, "Enflasyonun yol 
açtığı fiyat artışlarından 
kaynaklanan sıkıntıları 
gidermek, refah kayıplarını 
telafi etmek, önümüzdeki 
günlerin en acil konu başlığıdır. 
Bunları çözmek bizim için zor 
bir şey değil. Bunları 
Başbakanlığım döneminde faizi 
4,6'ya, enflasyonu da 6,2'ye 
indirerek ispatlayan biz değil 
miydik? Biz bu işi yaşadık, 
yaptık ama bunların böyle bir 
derdi var mı? Yok. Bunlar laf 
ola beri gele. Yaparsak yine biz 
yaparız. Şu anda faiz 8,5'e 
indirildi ve göreceksiniz 
enflasyon da inecek. Onlar 
bizimle yarışamaz, onlar 
IMF'nin kapısında nöbet 
tutarlar." diye konuştu.
Davos'tan kopuş sürecini 
anımsatan Erdoğan, sözlerini 
şöyle sürdürdü: "Davos'ta o 
zaman (Ali) Babacan 
yanımdaydı, IMF Başkanı'yla 
görüşüyoruz, o dönem 23,5 

milyar dolar IMF'ye borcumuz 
vardı. IMF Başkanı'na 'Sen 
taksitlerini alıyor musun? 
Dolayısıyla Türkiye'nin siyasi 
kaderine müdahale edemezsin. 
Türkiye'nin Başbakanı benim. 
Sen sadece taksitlerini 
alacaksın' dedim. Ne oldu? 
2013'e kadar devam ettik, 
2013'te son taksiti ödedik, 
ondan sonra bizim IMF'le 
ilişkimiz bitti. Biz buyuz ama bu 
CHP ne diyordu, 'IMF'ten borç 
almanız lazım.' O sizin işinizdir, 
bizim değil. Ve o gün bugün, 
bakın 10 sene geçti, biz 
IMF'den borç almadık. O 
zaman da Merkez Bankamızın 
döviz rezervi 27,5 milyar 
dolardı. Bunlar ne yapıyor, 
İngiltere'ye gidip 3,5 milyar 
dolar getirecekmiş, onlar sana 
delikli kuruş vermezler, tefeci 
kime para vereceğini çok iyi 
bilir. Nitekim tefeciden para 
isteyenin akıbeti işte 
sandıklarda ortala çıktı. Olay 
bu kadar basit."
"GÜVEN VE İSTİKRARLA 
YOLA DEVAM EDECEĞİZ"
Başkan Erdoğan, bu yolda 
emin adımlarla yürüdüklerini ve 
yürüyeceklerini vurgulayarak 
"Güven ve istikrar, bu iki 
kavram çok önemli. Siyasette 
hep arkadaşlarımla bunu 
konuştum, iki kavram, güven ve 
istikrar. Bununla yola devam 
edeceğiz ve güçlü bir ekonomi 
yönetimini bu iki kavramın 
üzerine kuracağız. Uluslararası 
itibara sahip bir finans yönetimi, 
yatırım ve istihdam odaklı bir 
üretim ekonomisi tasarlıyoruz." 
dedi. Türkiye'nin sanayiden 
enerjiye her alanda giderek 
artan üretim gücünün sağladığı 
imkanları, herkesi şaşırtacak 
yeni bir ekonomik atılımın 
lokomotifi haline getireceklerini 
söyleyen Erdoğan, 

Karadeniz'de doğal gaz keşfi 
ve ardından doğal gazın 
vatandaşlara bir ay süreyle 
ücretsiz sunulduğunu 
anımsattı.Doğal gazın 25 
metreküpünün de 1 yıl boyunca 
hanelere ücretsiz verileceğine 
dikkati çeken Erdoğan, şöyle 
konuştu: "Şimdi Gabar'da petrol 
çıktı, yatarak değil çalışarak 
çıktı. Daha önce orada bay bay 
Kemal'in dirsek temasında 
olduğu teröristlerin oralarda 
beton dökmeleri sebebiyle 
petrol çıkartamıyorduk ama 
şimdi çıkardık. Bununla birlikte 
küresel gelişmelerin bozduğu 
dengeler yeniden kuruluyor. 
Türkiye'nin bu tabloda inşallah 
çok farklı bir gücü olacak, hak 
ettiği yeri de alacak. 
Güneyimizdeki güvenlik 
tehditlerini, terör örgütleriyle 
yürüttüğümüz mücadeleyi 
artıracağız. Siyasi ve 
diplomatik kanalları daha etkin 
işleteceğiz. Bölgesel 
gelişmeleri doğru şekilde 
yönlendirerek, kısaca, çok 
yönlü çalışmalarla 
sınırlarımızdan bunları da uzak 
tutmaya devam edeceğiz."
"1 MİLYON KİŞİNİN DAHA 
DÖNÜŞÜNÜ TEMİN 
EDECEĞİZ"
Başkan Erdoğan, "Bay bay 
Kemal'in ortakları ne diyordu; 
'Biz güneyimizdeki terör 
örgütleriyle beraber olacağız.' 
Bununla kalmadılar, oralardaki 
petrol kaynaklarını, bu 
teröristlerle paylaşmanın 
adımlarını attılar. İşte Kamışlı 
bunlardan bir tanesidir. 
Koalisyon güçleriyle ortak 
hareket ettiler." ifadesini 
kullandı. Vatandaşların da 
talebi olan sığınmacıların 
gönüllü geri dönüşlerinin 
politikalarının bir parçası olarak 
değerlendirdiklerini aktaran 
Erdoğan, şunları kaydetti: 
"Ülkemize ve milletimize yakışır 
yol ve yöntemlerle, 
vatandaşlarımızın bu konudaki 
beklentilerini karşılamak 
görevimizdir. Suriye 
topraklarındaki güvenli 
bölgelere bugüne kadar 600 
bine yakın kişinin gönüllü 
olarak geri dönmesini sağladık. 
Katar'la bir iş birliği yaptık, yeni 
bir iskan projesiyle, birkaç yıl 
içinde 1 milyon kişinin daha 
dönüşünü temin edeceğiz. 
Eğitimden sağlığa, ulaşımdan 
enerjiye, sanayiden tarıma, 
turizmden spora kadar, 
ülkemize asırlık kazanımlar 
sağladığımız alanlarda çıtayı 
daha yukarıya taşıyacak 
yatırımlarla yolumuza devam 
edeceğiz." Başkan Recep 
Tayyip Erdoğan, "Bizi dünya 
gıda sektörünün en önemli 
aktörlerinden biri haline getiren 
tarım ve hayvancılıkta girdi 
fiyatlarını düşüren, üretici 
gelirlerini artıran, tüketici 
erişimini kolaylaştıran bir 
sistemi hayata geçireceğiz." 
dedi. Mesleki eğitim başta 
olmak üzere ülkenin şartlarına 
ve gençlerin beklentilerine 
karşılık gelecek uygulamaları 
geliştirerek sürdüreceklerini 
belirten Erdoğan, sağlıkta 
dünyanın örnek aldığı altyapı 
ve sigorta sistemini hep daha 
ileriye taşıyıp 
yaygınlaştıracaklarını ve şehir 
hastanelerini artıracaklarını 
söyledi. Kalkınmanın temel 
altyapısı olan ulaştırma ve 
enerjide yürütülen yatırımları 
küresel düzeye taşıyarak, 
Türkiye'nin "hub" konumunu 
güçlendireceklerini bildiren 
Erdoğan, "Nitekim Sayın Putin, 
Türkiye'nin, yani Trakya'nın hub 
bölgesi olması konusunu bu 
tebrik mesajında yine tekrar 
etti. Onlarla bu adımı atacağız 
ve böylece Trakya bir hub 
olacak." diye konuştu.
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BAŞKANLARDAN GEÇMİŞ OLSUN ZİYARETİ
Beşikdüzü Belediye Başkanı Ramis Uzun ve Tonya Belediye Başkanı Osman Beşel, Vakfıkebir Belediye Başkanı Muhammet Balta'yı makamında ziyaret ederek geçmiş olsun dileklerini ilettiler. 

aşkanı Muhammet 

BBalta başkanlara 
teşekkür etti. Kısa 

bir süre önce belediye 
meclisi toplantısının 
bitiminde ayağının 
kayması sonucunda 
merdivenden düşen 
Vakfıkebir Belediye 
Başkanı Muhammet 
Balta'nın iki kolunda 
kırıklar oluşmuş ve 
Ankara'da ameliyat 
olmuştu. Tedavi sürecinin 

ardından görevine 
başlayan Başkan 
Muhammet Balta, 
“Geçirmiş olduğum talihsiz 
kaza sonrasında telefonla 
arayarak, mesaj 
göndererek, bizzat 
hastaneye gelerek, sosyal 
medya aracılığıyla geçmiş 
olsun dileklerini ileten tüm 
arkadaş, dost ve 
hemşehrilerime teşekkür 
ediyorum. Herkesten 
Rabbim razı olsun" dedi.

BEŞİKDÜZÜ TELEFERİĞİNE YOĞUN İLGİ
eleferiğin yeni 

Tişletmecisi tarafından 
hem alt istasyon 

bölgesinde hem de 
Beşikdağı'nda sosyal 
faaliyetlerin yapılabilmesi ve 
misafirlerin en güzel şekilde 
ağırlanabilmesi için 
başlatılan çalışmalarda 
büyük mesafe alındı. Yeme 
ve dinlenme alanları 
oluşturularak yeşillendirme 
çalışmaları gerçekleştirildi. 
Beşikdüzü Belediye 
Başkanı Ramis Uzun, 
teleferiğin sadece 
Beşikdüzü ilçesine değil 
bütün Büyükliman 
havzasındaki ilçelere katkısı 
olacağını belirtti. 

Beşikdüzü Belediye Başkanı Ramis Uzun'un yoğun gayretleriyle yeniden aktif hale getirilen Beşikdüzü Teleferiğe yoğun bir ilgi var. 

BÜYÜKŞEHİR 'KARDEŞ' ŞEHRİNİ YALNIZ BIRAKMADI

yi ve kötü günlerinde 

İkardeş şehirlerinin 
yanlarında olmaya özel 

önem veren Trabzon 
Büyükşehir Belediyesi, Batum 
şehrinin kuruluşunun 135. yıl 
dönümü dolayısıyla 
düzenlenen “BATUMOBA” 
etkinliğinde onur konuğu oldu. 
Trabzon Büyükşehir 
Belediyesini Strateji 
Geliştirme Dairesi Başkanı 
Zülfü Turan'ın temsil ettiği 
programa; Gürcistan Acara 
Özerk Cumhuriyet Yüksek 
Şura (Parlamento) Başkanı 
Davit Gabaidze, Batum 
Belediye Başkanı Archil 
Chikovani, Türkiye 

Cumhuriyeti Batum 
Başkonsolosu Rıza Kağan 
Yılmaz, protokol mensupları 
ve Batum şehrinin 8 ülkeden 
gelen kardeş şehir temsilcileri 
katıldı.
“BAŞKAN 
ZORLUOĞLU'NUN 
SELAMINI İLETTİ”
Programda konuşma yapan 
Trabzon Büyükşehir 
Belediyesi Strateji Geliştirme 
Dairesi Başkanı Zülfü Turan 
iki kentin kardeş şehir 
bağlarının önemli olduğuna 
vurgu yaparak, “Güzel 
şehriniz Batum'la ve Batum 
halkıyla aramızda kardeşlik 
bağı bulunmaktadır. 

Geçtiğimiz aylarda 
şehrimizde, Trabzon-Batum 
dostluğunu geliştirmek 
amacıyla Batum Günleri de 
gerçekleştirmiştik. Şimdi de 
sizin ev sahipliğinizde Batum 
şehrinin kuruluşunun 135. 
yıldönümü etkinliklerinde bir 
aradayız. 'Kardeşlik' 
duygusuyla bağlı olduğumuz 
siz değerli dostlarımızla, 
şehriniz açısından böylesine 
önemli ve özel bir günde bir 
arada olmak, coşkunuzu 
paylaşmak ayrı bir mutluluk 
kaynağı. Batum'un şehir 
statüsünü kazanışının 135. yıl 
dönümünü kutluyor, nazik 
davetiniz için teşekkür 

ediyorum. Batum'a gelmeyi 
çok isteyen fakat yoğun 
programı nedeniyle bizlerle 
olamayan Büyükşehir 
Belediye Başkanımız Sayın 
Murat Zorluoğlu, sizlere ve 
sizlerin nezdinde Batum 
halkına sevgi ve selamlarını 
iletti” ifadelerini kullandı.
“TRABZONSPOR FORMASI 
HEDİYE ETTİ”
Strateji Geliştirme Dairesi 
Başkanı Zülfü Turan, program 
sonunda Türkiye Cumhuriyeti 
Batum Başkonsolosu Rıza 
Kağan Yılmaz ve Batum 
Belediye Başkanı Archil 
Chikovani'ye Trabzonspor 
forması hediye etti.

Trabzon Büyükşehir Belediyesi, kardeş şehri Batum Belediyesi tarafından Batum'un kuruluşunun 135. yıl
dönümünü kutlamak amacıyla gerçekleştirilen “BATUMOBA” etkinliğine onur konuğu olarak katıldı.

KARADAĞ YAYLA YOLUNDA ÇALIŞMALAR DEVAM EDİYOR 
Vakfıkebir ilçesinin beklediği en önemli yatırımlardan birsi olan Karadağ Yayla yolunun asfaltlama çalışmaları devam ediyor. 

arayolları 

Ktarafından 
asfaltlanan yolun 

bakım ve onarımı da 
yine karayolları ağına 
alınması dolayısıyla 
aynı kurum tarafından 
gerçekleştirilecek. 
Deregözü 
Mahallesinden, Karadağ 
Yaylasına kadar olan 20 
kilometrelik yol 
güzergahında daha 
önce Vakfıkebir 
Belediyesi ve Trabzon 

Orman Bölge 
Müdürlüğü tarafından 
yol genişleme ve 
malzemeli bakım 
onarım çalışmaları 
yapılarak asfalta hazır 
hale getirilmişti.  
Vakfıkebir Belediye 
Başkanımız Muhammet 
Balta, “Katkılarından 
dolayı Büyükşehir 
Belediye Başkanımız 
Sayın Murat 
Zorluoğlu'na, yolumuzun 
altyapısının yapılarak 

asfalta hazır hale 
getirilmesinde büyük 
emeği olan önceki 
dönem AK Parti Trabzon 
Milletvekilimiz Sayın 
Muhammet Balta'ya, 
karayolları ağına 
alınarak asfaltlanmasını 
sağlayan Ulaştırma ve 
Altyapı Bakanımız 
Sayın Adil 
Karaismailoğlu'na ilçem 
ve şahsım adına 
teşekkür ediyorum” 
dedi.”
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EL ELE VEREREK ÇOK MESAFE KATETTIK

rabzon'un ulaşımla ilgili 

Tprojelerini hayata 
geçirirken şoför esnafıyla 

istişareye önem veren 
Büyükşehir Belediye Başkanı 
Murat Zorluoğlu, Trabzon 
Şoförler ve Otomobilciler 
Odası'na ziyarette bulundu. 
Başkan Ömer Hakan Usta, 
yönetim kurulu üyeleri, durak 
başkanları ve şoför esnafı 
tarafından karşılanan Başkan 
Zorluoğlu'na ziyareti sırasında 
Büyükşehir Belediye Başkan 
Vekili Atilla Ataman, Büyükşehir 
Belediye Meclisi AK Parti Grup 
Başkan Vekili Erhan Nadir ve 
daire başkanları eşlik etti.
“GÜZEL 
DEĞERLENDİRMELER 
YORGUNLUĞUMUZU 
ALIYOR”
Haftaya şoför esnafıyla kahvaltı 
ederek başlayan Başkan 
Zorluoğlu, sorulan sorular 
üzerine yürütülen çalışmaların 
bir kısmıyla ilgili bilgi verdi. 
Göreve geldiği 4 yıl içerisinde 
Trabzon'da bir değişim 
dönüşüm gerçekleştirdiklerini 
belirten Başkan Zorluoğlu, 
“Hizmetlerimiz devam ediyor. 
Özellikle altyapı ondan sonra da 
üstyapı çalışmaları 
tamamlandıkça şehirdeki 
değişim ve dönüşüm net olarak 
ortaya çıkıyor. Gerek 
hemşehrilerimiz gerekse de 
dışarıdan gelen misafirlerimiz 
değişimi ve dönüşümü 
beğendiklerini ifade ediyorlar. 
Çalışmalarımızın karşılığında bu 
güzel sözleri duymak tüm 
yorgunluğumuzu alıyor” diye 
konuştu.
“İSRAF OLACAĞINI 
DÜŞÜNDÜM” 
Ortahisar'da başlatılan altyapı 
projesini en önemli işlerden 
birisi olarak gördüğünü de dile 
getiren Başkan Zorluoğlu, “İçme 
suyu altyapısı ömrünü fazlasıyla 
tamamlamıştı. Ortahisar'ın 
merkezdeki içme suyu 

meselesini büyük oranda 
çözdük. Kısmen çeperlerde, 
Çukurçayır'ın, Kaymaklı'nın 
orada çalışıyoruz. Altyapıyı 
tamamladıkça üstyapıyı da 
yeniliyoruz. Epey bir cadde 
düzenlemesi yaptık. Uzunsokak, 
Maraş, Kunduracılar, Gazipaşa, 
İskele caddeleri ile Beşirli, 
Kalkınma, Karşıyaka, Konaklar, 
Pelitli mahallelerinde altyapısı 
tamamlanan kısımların 
üstyapısını bitirdik. Kalanını da 
bu sene sonuna kadar bitirip 
Trabzon'un uzun yıllar altyapı 
meselesi ile ilgili sorun 
yaşamamasını sağlamış 
olacağız. Sadece içme suyu 
değil, kanalizasyon, yağmur 
suyu, telekomünikasyon hatları 
ve doğal gazı da projenin içine 
katarak aynı anda yeniledik. Bu 
hem vatandaş hem de bizim için 
epey zahmetli bir iş oldu. Fakat 
kamudan gelen birisi olarak 
altyapısını yapmadan üstyapıya 
yapılacak her bir kuruş yatırımın 
israf olacağını düşündüm ve 
pandemi zamanında çalışmanın 
büyük kısmını tamamladık. Çok 
güzel caddelerimiz oldu, olmaya 
da devam edecek” dedi. 
“OTOGAR TEMMUZ AYINDA 
AÇILACAK”
Trabzon gibi bir büyükşehrin 
Ulaşım Master Planı 
olmamasını çok büyük eksiklik 
olarak gördüklerini de belirten 
Başkan Zorluoğlu, “Hemen 
Ulaşım Master Planı'nı yaptık. 
Önemli bir hamleydi. Otogar 
kötü şartlarda hizmet veriyordu. 
Şimdi otogarımız simge yapı 
niteliğinde çok güzel oldu. 
Haziran sonu itibarıyla 
bütünüyle tamamlanmış olacak. 
Yeni otogarı temmuz ayı 
içerisinde törenle hizmete 
alacağız” şeklinde konuştu. 
“İSKENDERPAŞA OTOPARKI 
HAZİRAN SONUNDA 
TAMAMLANACAK”
Çömlekçi ile ilgili büyük gayret 
gösterdiklerini de dile getiren 

Başkan Zorluoğlu, sözlerini 
şöyle sürdürdü; “Geldiğimizde 
kamulaştırma süreci daha 
başındaydı. Yıkımlar 
yapılmamıştı. Bütün o yıkımları 
tamamladık. 1. etabın ihalesi 
yapıldı iş başladı. Geçtiğimiz 
günlerde 2. etabın ihalesi 
yapıldı. Orayı da Trabzon'a 
kazandırıyoruz. Yine Meydan 
İskenderpaşa otoparkı da 
haziran sonunda 
tamamlanacak. Çömlekçi'den 
de oraya giriş verdik. İnşallah 
orası da yakın zamanda 
tamamlanacak.”
“GAZİPAŞA CADDESİ CANLI 
GÜNLERİNE DÖNÜYOR”
“Dün akşam Ganita'daydım. Her 
akşam uğramaya çalışıyorum. 
Ganita çok büyük bir ilgi gördü 
ve adeta her saat dolup taşıyor. 
Şehrin önemli bir ihtiyacıydı. 
Ganita'nın açılmasıyla Gazipaşa 
Caddesi de eski canlı haline 
dönmeye başladı. Sürekli bir 
yaya hareketi var. Cadde esnafı 
da bu durumdan 
memnuniyetlerini ifade 
ediyorlar.” 
“BAYRAKTAR T3 VAKFI İLE 
İŞLETECEĞİZ”
“Ganita'nın karşısındaki büyük 
cami ve onun etrafındaki alanı 
düzenliyoruz. Avrasya Pazarı 
ciddi bir sorundu çözdük ve 
haziran ayı içerisinde hizmete 
girecek. Bölgede tek olma 
özelliğine sahip Bilim Merkezi 
ve Planetaryum çocuklarımıza 
ve gençlerimize yıl boyu hizmet 
edecek. İşletmesini Sayın 
Selçuk Bayraktar'ın başında 
olduğu Bayraktar T3 Vakfı ile 
birlikte yapacağız. Çocuklara ve 
gençlere ileri teknolojiyi 
öğreteceğiz. Bilim Merkezi ve 
Planetaryum da tamamlandı. Bir 
ay içerisinde hizmete girmiş 
olacak.”
“EKOLOJİK KÖPRÜYLE 
GANİTA'YA BAĞLANACAK”
“Yine Moloz'daki alanda doğu 
ve batıdan gelecek dolmuşlar 

için uygun peronlar, turizme 
hizmet eden büyük otobüslerin 
gelip park edebileceği alanlar 
oluşturuyoruz. Caminin önünde 
güzel bir Osmanlı bahçesi, onun 
önünde kullanışlı alanlar 
oluşturuyoruz. Orası aynı 
zamanda ekolojik köprüyle 
Ganita'ya bağlanacak. Ve 
hakikaten çok keyifli hem 
fonksiyonel anlamda birçok 
hizmete imkân verecek hem de 
vatandaşımızım her şeyi 
içerisinde bulacağı bir ticaret 
alanına dönüşüyor. Moloz 
bölgesinde epey bir çalışma 
yaptık. Oranın o eski keşmekeş 
hali kalmadı. Yolları, 
kaldırımları, yeşiliyle ve 
çiçeğiyle düzenleme çalışması 
yaptık.”
“YOMRA'DAN AKÇAABAT'A 
KESİNTİSİZ SAHİL 
DÜZENLEMESİ YAPACAĞIZ”
“Tarihi dokusuna uygun olarak 
yenilediğimiz Kadınlar Hali 
bitmek üzere. Kadın Yaşam ve 
İstihdam Merkezimizi açtık. 
Hanımefendilerimizin sosyal 
imkânlardan yararlanabileceği, 
üretebileceği ve ürettiğini 
satabileceği bir sistem 
kuruyoruz orada. Trabzon'u 
denizle buluşturmak adına 
Yalıncak Plajını hayata 
geçirmiştik. Ganita- Faroz'u 
tamamladık. Şimdi de 
arkadaşlarımız Yıldızlı ve 
Söğütlü sahilinde çalışıyor. 
Orayı da şehrin turizmine ve 
insanlarına kazandırmak için 
çalışıyoruz. Beşirli'de artık 
dışarıdan hafriyat almıyoruz. 
Orada yap-işlet-devret ile yeme 
içme mekânları, alışveriş yerleri, 
eğlence mekânları, lunapark 
düşünüyoruz. İnşallah 
Faroz'dan Akyazı'ya kadar o 
çalışmayı tamamladığımızda, 
Akyazı da Akçabaat'la 
birleşecek. Dolayısıyla 
Ganita'dan Akçaabat'a kadar 
kesintisiz bir sahil oluşturacağız. 
Diğer taraftan da hedefimiz 

Yalıncak'tan Yomra'ya ve bu 
tarafa doğru da olabildiği kadar 
bu sahili birleştirmek. Bunun için 
yoğun gayret gösteriyoruz.”
“BOZTEPE İÇİN MSB İLE 
PROTOKOL İMZALADIK”
“Boztepe'de askeri alanların 7 
dönümlük kısmı için geçtiğimiz 
günlerde Milli Savunma 
Bakanlığı ile protokol imzaladık. 
İnşallah orayı da kısa zamanda 
çok daha cazip, insanların 
kolaylıkla ziyaret edeceği bir yer 
haline getireceğiz. Oradaki 
temel problem olan otopark 
sorununu da hayata 
geçireceğimiz projeyle 
çözeceğiz. Şehrin 
aydınlatılmasından çevre 
düzenlemesine kadar 
çalışmalarımız devam edecek.”
“MARAŞ'TA CEPHE 
SAĞLIKLAŞTIRMA 
ÇALIŞMASI BAŞLIYOR”
“Maraş Caddesi'nin cephe 
sağlıklaştırmasına başlıyoruz. 
Tabela kirliliğini ortadan 
kaldıracağız. Oranın 
yayalaştırılması şehir için 
önemli bir adımdı. Buna da 
şoför esnafımızla istişare 
ederek karar verdik. Seçimin 
hemen akabinde zemini de 
değiştireceğiz ve garantisi 
olduğu için hiç para 
ödemeyeceğiz. Esas amacına 
bakarsak şehrin merkezinde çok 
güzel bir açık AVM oluşturmuş 
olduk. Şehrin ticaret hayatı için 
de önemli bir dokunuş oldu.”
“SAYIN BAKANIMIZLA DAHA 
DA GÜÇLENDİK”
Ulaştırma ve Altyapı Bakanı, 
Trabzon Milletvekili Adil 
Karaismaioğlu'nun gelişiyle 
daha da güçlendiklerini 
vurgulayan Başkan Zorluoğlu, 
“Sayın Bakanımız Trabzon için 
çok önemli projeler açıkladı. 
Zigana Tüneli açıldı ve 
muhteşem bir yer oldu. Güney 
Çevre Yolu çok konuşulan bir 
konuydu. Temelini attık, çalışma 
devam ediyor. Hafif Raylı 

Sistem ile ilgili daha da 
güçlendik. Şehrin ulaşımında 
çok büyük etki yapacak Hafif 
Raylı Sistemi sizlerle 
değerlendirip, şoför esnafımızın 
da içerisinde olacağı bir 
yöntemle gerçekleştirmeyi 
amaçlıyoruz. Şehrimize yakışan 
bir proje olacak” dedi.
“HER ZAMAN DESTEĞİNİZİ 
HİSSETTİM”
Sözlerinin sonunda şoför 
esnafının desteğini her zaman 
hissettiğini de dile getiren 
Başkan Zorluoğlu, “Zaman 
zaman birbirimize kırıldık, kızdık 
ama hiçbir zaman sevgimizi 
saygımızı karşılıklı olarak 
kaybetmedik. Bundan son 
derece memnunum. Bugüne 
kadar tüm müzakerelerimiz 
sevgi ve saygı çerçevesinde 
geçti. Birçok konuda el ele 
vererek çok mesafe katettik. 
Kıymetli Başkanımıza ve onun 
nezdinde şoför esnafımıza çok 
teşekkür ediyorum. Desteğiniz 
hep bizimleydi. Bu şehri daha 
yaşanabilir bir şehir haline 
getirmek için desteklerinizin 
devamını bekliyoruz” ifadelerini 
kullandı. 
“USTA'DAN ZORLUOĞLU'NA 
TEŞEKKÜR”
Başkan Zorluoğlu'nun 
ziyaretinden memnuniyet 
duyduğunu ifade eden Trabzon 
Şoförler ve Otomobilciler Odası 
Başkanı Ömer Hakan Usta ise, 
“Sayın Başkanımızla çok önemli 
çalışmalara birlikte imza attık. 
Dolmuş modernizasyonu, 
Ulaşım Master Planı ve daha 
birçok konuda bizlerin 
görüşlerine önem verdi, istişare 
etti. Kendisinin de söylediği gibi 
zaman zaman küçük 
kırgınlıklarımız olsa da Trabzon 
için el ele vererek çalışmaya 
devam edeceğiz. Bizlerin her 
zaman yanında olan Sayın 
Büyükşehir Belediye 
Başkanımıza yürekten teşekkür 
ediyorum” dedi.

Trabzon Büyükşehir Belediye Başkanı Murat Zorluoğlu, Trabzon Şoförler ve Otomobilciler Odası'nı ziyaret etti. İlk günden itibaren şoför esnafının desteğini hissettiğini
belirten Başkan Zorluoğlu, “Zaman zaman birbirimize kırıldık, kızdık ama hiçbir zaman sevgimizi saygımızı karşılıklı olarak kaybetmedik. Bugüne kadar tüm müzakerelerimiz
sevgi ve saygı çerçevesinde sonuçlandı. Birçok konuda el ele vererek çok mesafe katettik. Duyarlılıkları nedeniyle şoför esnafımıza çok teşekkür ediyorum” dedi.

ÇARŞIBAŞI
İLÇESİNE YAKIŞTI
Çarşıbaşı Belediyesi tarafından yaptırılan Ayyıldız ve Osmanlı Tuğrası
simgeleri Çarşıbaşı yazısıyla birlikte sahil yolu güzergahına yerleştirildi. 

arşıbaşı ÇBelediye 
Başkanı Mümin 

Nuhoğlu tarafından 
ilçeye birçok yatırım 
kazandırılırken, ilçeyi 
güzelleştirme adına 
yeni görsel simgeli 
objelerde 
oluşturuluyor. En son 
ilçede yaptırılan ve 
Işıklandırılmasıyla 
birlikte çok güzel bir 
görünüm alan 
simgeler büyük 
beğeni kazanıyor. 
Çarşıbaşı'ndan geçen 
çok sayıda aracın 
simgelerin yanında 
durarak fotoğraf 
çektirdikleri ifade 
ediliyor.



TÜRKÝYE YÜZYILI ZAFERÝNÝ KUTLUYORUM
Trabzon Büyükşehir Belediye Başkanı Murat Zorluoğlu yapılan seçimlerin ardından AK Parti İl Binası önünde ki kutlamalarda konuştu.

aşkan Zorluoğlu, 

B"Trabzon'umuzun güzel 
insanları, değerli 

hanımefendiler, değerli 
beyefendiler. Hepiniz 
hoşgeldiniz sefa getirdiniz. 
Verdiğiniz güçlü destekle, Sayın 
Cumhurbaşkanımıza verdiğiniz 
büyük oyla, bir taraftan Türkiye 

yüzyılının, diğer taraftan da 
Trabzon yüzyılının kapılarını 
ardına kadar açtınız. Zaferimiz 
mübarek olsun. İnşallah sizlerin 
verdiği bu oylara layık olmak için 
daha fazla çalışacağız, daha 
fazla proje üreteceğiz, daha 
fazla hizmet üreteceğiz ve 
Trabzon'u Türkiye'nin en 

yaşanabilir şehri haline 
getireceğiz. Kıymetli 
hemşerilerim, bu büyük zaferi 
tekrar yürekten kutluyorum. 
Trabzon'umuzun siz kıymetli 
hemşehrilerimizin verdiği bu 
güçlü desteğe teşekkür 
ediyorum. Bu büyük 
mücadelede bizlere destek olan 

Cumhur İttifakımızın değerli 
üyelerine, yöneticilerine, 
teşkilatlarımıza, sayın 
milletvekillerimize ve değerli 
bakanımıza büyük çabalarından 
dolayı teşekkür ediyorum. 
Tekrar zaferimiz mübarek olsun, 
hayırlı olsun. Hepinize saygılar 
sunuyorum"


